
 
Zápis č. 11/2011 (73) 

z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 
konaného dne 5. 12. 2011 

 

Přítomni:   Ing. Bc. B. Chramcov, Ph.D., doc. Ing. M. Sysel, Ph.D., Ing. M. Navrátil, Ph.D., 
Ing. M. Matýsek, Ph.D., Ing. J. Vojtěšek, Ph.D., Ing. V. Gerlich, Bc. P. Peroutka, 
(celkem 7 členů AS) 

Omluveni: Ing. P. Navrátil, Ph.D., Bc. T. Javořík 
Stálí účastníci zasedání: prof. Ing. Vladimír Vašek, CSc., prof. Ing. Roman Prokop, CSc., 

Ing. Tomáš Sysala, Ph.D., Monika Eliášová Krištofová, DiS. 
Hosté: Ing. Radek Šilhavý, Ph.D. 

Program: 

1. Kontrola zápisu a úkolů.  

2. Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  

3. Projednání návrhu Aktualizace dlouhodobého záměru FAI na rok 2012. 

4. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro akademický 
rok 2012/2013 pro doktorský studijní program Inženýrská informatika, uskutečňovaný v 
anglickém jazyce. 

5. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro akademický 
rok 2012/2013 pro navazující magisterský studijní program Inženýrská informatika, 
studijní obor Integrované systémy v budovách, uskutečňovaný v anglickém jazyce, forma 
studia prezenční. 

6. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro akademický 
rok 2012/2013 pro doktorský studijní program Inženýrská informatika. 

7. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro akademický 
rok 2012/2013 pro navazující magisterský studijní program Inženýrská informatika.  

8. Příprava voleb do AS FAI pro funkční období 2012-2015. 

9. Různé.  

Předseda AS FAI Dr. Bronislav Chramcov zahájil jednání AS FAI a přivítal všechny účastníky 
zasedání. Dále upozornil, že dne 28. 11. 2011 obhájil svou disertační práci člen AS FAI Ing. David 
Malaník a tímto dnem tedy ukončil studium DSP. Vzhledem ke skutečnosti, že na listině 
náhradníků ve volebním obvodu studentů není již žádný kandidát, bude mít AS FAI do konce 
volebního období pouze 9 členů.  

ad 1) Kontrola zápisu a úkolů.  
Zápis je bez připomínek. 
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ad 2) Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  
Prod. Sysala informoval o plánovaném zasedání Vědecké rady FAI, Oborové rady DSP FAI a 
pozvané přednášky prof. Reitšpíse. Všechny tři akce proběhnou dne 7. 12. 2011. Dále informoval o 
tom, že téhož dne proběhne kontrolní den stavby Vědecko-technického parku ICT.  

Prof. Prokop informoval o tom, že v minulém týdnu proběhly 3 obhajoby disertačních prací a 2 
státní doktorské zkoušky. Všechny obhajoby i zkoušky měly pozitivní výsledek.  

Doc. Sysel vznesl dotaz týkající se e-mailu, který zaslal prod. Sysala o podepisování studentů při 
zkoušce do prezenční listiny. Proběhla diskuse na toto téma. Jejím závěrem byla nutnost znovu 
projednání tohoto problému.  

ad 3)  Projednání návrhu aktualizace dlouhodobého záměru FAI na rok 2012 
Návrh Aktualizace dlouhodobého záměru byl prezentován prof. Prokopem na minulém zasedání 
AS FAI, byl projednán na zasedání LK AS FAI dne 28. 11. 2011. Do materiálu byly zapracovány 
drobné připomínky formálního charakteru a byl předložen ke schválení AS FAI. Další 
připomínky z řad členů AS FAI nejsou. 

Návrh usnesení AS FAI 73/1 
AS FAI schválil návrh Aktualizace dlouhodobého záměru FAI na rok 2012, ve verzi ze dne 
28. 11. 2011. 

Hlasování 
Pro: 7 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 73/1  
AS FAI jednomyslně schválil návrh Aktualizace dlouhodobého záměru FAI na rok 2012, ve verzi 
ze dne 28. 11. 2011.  

ad 4) Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení pro 
akademický rok 2012/2013 pro doktorský studijní program Inženýrská informatika, 
uskutečňovaný v anglickém jazyce.  
Také tento materiál byl projednán na zasedání LK AS FAI dne 28. 11. 2011. V průběhu zasedání 
LK AS FAI nebyly k návrhu směrnice žádné připomínky. Další připomínky z řad členů AS FAI 
taktéž nejsou.  

Návrh usnesení AS FAI 73/2 
AS FAI schválil návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení pro 
akademický rok 2012/2013 pro doktorský studijní program Inženýrská informatika, 
uskutečňovaný v anglickém jazyce, ve verzi ze dne 28. 11. 2011. 

Hlasování 
Pro: 7 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
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Usnesení AS FAI 73/2  
AS FAI jednomyslně schválil návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení 
pro akademický rok 2012/2013 pro doktorský studijní program Inženýrská informatika, 
uskutečňovaný v anglickém jazyce, ve verzi ze dne 28. 11. 2011. 

ad 5) Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2012/2013 pro navazující magisterský studijní program Inženýrská 
informatika, studijní obor Integrované systémy v budovách, uskutečňovaný v anglickém 
jazyce, forma studia prezenční.  
Návrh směrnice vychází z obdobného materiálu z loňského roku. Po projednání na minulém 
zasedání AS FAI byl předložen LK AS FAI. Do materiálu byly zapracovány drobné připomínky 
formálního charakteru. Došlo v něm k definování zkratek UTB a FAI. Další připomínky nebyly. 
Materiál byl předložen ke schválení AS FAI.  

Návrh usnesení AS FAI 73/3 
AS FAI schválil návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro akademický rok 
2012/2013 pro navazující magisterský studijní program Inženýrská informatika, studijní obor 
Integrované systémy v budovách, uskutečňovaný v anglickém jazyce, forma studia prezenční, ve 
verzi ze dne 28. 11. 2011. 

Hlasování 
Pro: 7 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 73/3  
AS FAI jednomyslně schválil návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2012/2013 pro navazující magisterský studijní program Inženýrská informatika, 
studijní obor Integrované systémy v budovách, uskutečňovaný v anglickém jazyce, forma studia 
prezenční, ve verzi ze dne 28. 11. 2011. 

Ad 6) Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení pro 
akademický rok 2012/2013 pro doktorský studijní program Inženýrská informatika.   
Návrh této směrnice vychází z obdobné směrnice z minulého roku. Byly v ní pozměněny 
termíny. Směrnice bude předložena k detailnímu projednání na zasedání LK AS FAI, které 
proběhne dne 12. 12. 2011 ve 13.00 hod.   

Ad 7) Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2012/2013 pro navazující magisterský studijní program Inženýrská 
informatika. 
V návrhu této směrnice dochází k významným změnám oproti obdobné směrnici z loňského 
roku. Zásadní změnou je konání přijímacích zkoušek a změna systému v přijímání studentů do 
studia. Tato změna se týká skutečnosti, že do studia může být přijato až 60% studentů 
s nejlepšími výsledky v Bc. studiu, kteří absolvovali Bc. studium na FAI. Ostatní studenti z FAI i 
jiných vysokých škol vykonají přijímací zkoušku, která bude obsahově zaměřena na daný obor 
studia. Okruhy k přijímacím zkouškám budou vyvěšeny na webu FAI. Proběhla diskuse týkající 
se přijímacího řízení do navazujícího magisterského studia. Směrnice bude taktéž předložena 
k detailnímu projednání na zasedání LK AS FAI, které proběhne dne 12. 12. 2011 ve 13.00 hod.  
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Ad 8) Příprava voleb do AS FAI pro funkční období 2012-2015. 
Problematika voleb do AS FAI je projednávána již na 3. zasedání AS FAI. Na základě diskuse na 
minulém zasedání bylo konstatováno, že elektronické volby proběhnou pouze ve volebním 
obvodě studentů. Akademičtí pracovníci budou hlasovat standardně papírovou formou. 
Organizační podmínky budou předloženy 30 dnů před termínem voleb na prvním lednovém 
zasedání AS FAI.  

Dle volebního a jednacího řádu AS FAI musí být nejpozději 60 dnů před ukončením funkčního 
období AS FAI vyhlášeny volby pro další funkční období. Volby proběhnou ve dnech 8. 2 – 
10. 2. 2012. S vyhlášením voleb do AS FAI souvisí jmenování volební komise. Tu jmenuje AS 
FAI podle čl. 3 odstavce 2 Volebního a jednacího řádu AS FAI. 

Návrh volební komise: předseda - JUDr. Vladislav Štefka, členové -  Ing. Petr Skočík, Ing. Jiří 
Mikulka, Ing. Aleš Komínek, studenti – Ing. Jakub Rak a Bc. Martin Jašek. Navržení členové 
volební komise s nominací souhlasili a prohlásili, že nebudou kandidovat do AS FAI. 

Návrh usnesení AS FAI 73/4 
AS FAI jmenoval podle čl. 3 odst. 2 Volebního a jednacího řádu AS FAI volební komisi pro 
volby do AS FAI pro funkční období 2012-2015 ve složení: předseda - JUDr. Vladislav Štefka, 
členové -  Ing. Petr Skočík, Ing. Jiří Mikulka, Ing. Aleš Komínek, studenti – Ing. Jakub Rak, Bc. 
Martin Jašek.  

Proběhlo tajné hlasování 

Hlasování 
JUDr. Vladislav Štefka – pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0 
Ing. Petr Skočík – pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0 
Ing. Jiří Mikulka – pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0 
Ing. Aleš Komínek – pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0 
Ing. Jakub Rak – pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0 
Bc. Martin Jašek – pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 73/4  
AS FAI jmenoval podle čl. 3 odst. 2 Volebního a jednacího řádu AS FAI volební komisi pro 
volby do AS FAI pro funkční období 2012-2015 ve složení: předseda - JUDr. Vladislav Štefka, 
členové -  Ing. Petr Skočík, Ing. Jiří Mikulka, Ing. Aleš Komínek, studenti – Ing. Jakub Rak, Bc. 
Martin Jašek. 

Návrh usnesení AS FAI 73/5 
AS FAI vyhlásil podle čl. 2 odst. 1 Volebního a jednacího řádu AS FAI volby do AS FAI pro 
funkční období 2012-2015.  

Hlasování 
Pro: 7 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 73/5  
AS FAI jmenoval podle čl. 2 odst. 1 Volebního a jednacího řádu AS FAI volby do AS FAI pro 
funkční období 2012-2015. 

Dr. Šilhavý představil systém pro generování certifikačních klíčů. Anketa, na které se ověří 
funkčnost hlasovacího systému, bude spuštěna 19. 12. 2011 a potrvá do 22. 12. 2011.  
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Proběhla obsáhlá diskuse týkající se principu distribuce klíčů pro studenty. Bylo rozhodnuto, že 
vyzvednutí klíčů včetně ověření identity studenta proběhne fyzicky při výuce. K identifikaci je 
možné použít jakýkoliv doklad s fotografií (OP, pas, ŘP, školní karta). Byl vybrán okruh 
pověřených osob, které budou zajišťovat generování klíčů. Studentům DSP budou generovat 
klíče Ing. Mikulka a Ing. Komínek. V tomto týdnu budou studenti i zaměstnanci informování e-
mailem o přípravě voleb do AS FAI a principu distribuce klíčů.  

Ad 9) Různé. 
V rámci bodu různé přednesl Dr. Matýsek informace z 9. zasedání Sněmu Rady vysokých škol ze 
dne 24. 11. 2011 týkající se problematiky financování vysokých škol a návrhu věcného záměru 
zákona o vysokých školách. Zápis ze zasedání Sněmu RVŠ zašle Dr. Matýsek členům AS FAI 
elektronicky. Další příspěvky do bodu Různé nebyly. 

 

Termín příštího zasedání AS FAI bude upřesněn. 

 
Ve Zlíně dne 9. 12. 2011 
Zapsala: Monika Eliášová Krištofová, DiS. 
Verifikoval: Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
 

 


